
Dagsorden for skolebestyrelsesmøde torsdag d. 21. marts 2024 kl. 17.00-20.00 

Deltagere: Julie, Martin, Helle, Natashia, Christina, Otto, Amdi, Christina, Søren, Meinhild, 

Jesper, Mads 

Afbud: Peter, Koray,  

Punkt Uddybende kommentarer Tid 

1.Valg af ordstyrer /Martin 17.00 

2.Valg af referent /Mads  

3.Godkendelse af 

dagsorden 

/Godkendt med tilføjelse om, at punkt 8 er beslutningspunkt  

4. Meddelelsesbogen 

 

Beslutningspunkt 

Det blev diskuteret på sidste møde hvordan Gerbrand skal bruge 

meddelelsesbogen og hvordan bliver den et godt kommunikationsredskab 

bl.a. omkring faglighed. Ønsket fra lærerepræsentanterne var, at det ikke 

blev endnu en platform med mange krav, som mange alligevel ikke ville 

bruge.   

På baggrund af drøftelsen er vedhæftede udkast lavet til videre drøftelse og 

beslutning 

 

Principforslaget var sendt ud med dagsordenen. Princippet og omfanget af 

opgaven blev drøftet af SB. 

Ønsket er at kommunikationen mellem skole og hjem bliver konkret og 

praksisnær. Derudover tilføjes formulering fra første udkast om, at der tages 

afsæt i et ressourcesyn på eleverne. 

SB ønsker, at der er blik på, at alle børn får et positivt skudsmål i 

meddelelsesbogen.  

Det skal være Teamet, der vælger hvilke fag, der skrives om. 

Meddelelsesbogen skal være aktiv fra næste skoleår. 

Beslutning: 

Udkastet med de drøftede justeringer godkendes. Martin skriver den 

endelige version og sender rundt til vedtagelse 

17.05-

17.30 

 

5.  ”overgange” 

mellem børnehave til 

0 klasse til 1 klasse 

Årshjulets fokuspunkt ”overgange” mellem børnehave til 0 klasse til 1 

klasse. 

Christina fortæller om hvordan overgangemen foregår i dag, og SB 

diskuterer om der er behov for yderligere initiativer. 

17.30 – 

17.50 



Christina fremlægger, hvordan forløbet er for skolestartere er fra 

børnehaver over KKFO til børnehaveklassen, og herfra til 1.klasse.  

I år vil klassesammensætningen blive meldt ud inden sommerferien til bh.kl.-

børnenes forældre. 1.maj-børnene kommer på besøg inden ferien hos den 

enkelte bh.kl.-leder. 

Jesper fortæller om overleveringsmøder ifm. overgang fra børnehaver til 

skole/KKFO. 

Forslag fra SB:  

• Skal forældrene inviteres på besøg i forberedelsesugen før ferien? 

• Sende brev hjem med billede/velkomstvideo fra den enkelte Bh.kl.-

leder til at snakke om derhjemme i ferien? 

Aftale: Jesper og Teamet omkring B.H.-klasserne diskuterer de enkelte tiltag 

ift. opstarten og orienterer forældrene. SB vil gerne udarbejde et skriv til 

forældrene om ting, der kan være relevant i denne forbindelse. (Martin og 

Julie laver et oplæg). 

Overleveringsprocessen ift. overgangen fra 0. til 1.kl. er allerede gået i gang. 

Det første møde omkring kendte strukturer og klasseledelse er allerede 

afholdt. Overleveringen på den enkelte elev foregår senere, når skolen ved, 

hvem der skal overtage klassen. 

Christina fortæller, at personalet gør sig meget umage med at overlevere alt 

det, man kan, men man kan ikke overdrage relationen. Derfor vil der altid 

være brug for opmærksomhed på indkøring efter hvert skift. 

Det blev aftalt, at der også her sendes et skriv til forældrene før 

sommerferien med velkomst, præsentation af lærerne hvis muligt og 

eventuelle god råd 

 

6. Valg til SB Hvem er på valg 

Christina, Natashia, Peter og Martin er på valg efter sommerferien. 

 

17.50 -

18.00 

7. Bad efter idræt 

Diskussionspunkt 

(ikke 

beslutningspunkt) 

Idrætslærere havde lavet oplæg.  

Martin fremlægger henvendelsen fra lærerne. 

Efterfølgende gav medlemmerne udtryk for deres umiddelbare holdninger til 

emnet. Der var grundlæggende enighed om, at bad hører til efter idræt. 

Emnet tages op igen på næste SB-møde som et beslutningspunkt, hvor det 

skal besluttes om skal lave et princip for bad. 

18.20 



 MAD 

 

18.20-

18.50 

8. Status på 

sygefravær, elevtal 

med mere.   

Status fra Jesper med efterfølgende drøftelse 

Klassesammenlægning 

Pt. er der for få elever på 2.årgang  til at opretholde 5. klasser. Der er 104 

børn, hvilket passer med 4 klasser med 26 elever i hver (grænsen er 28 

elever). 

Klassesammenlægning på 2.årg drøftedes på baggrund af den proces, der er 

opstillet i skolens ”Principper for klassesammenlægning på 

Gerbrandskolen”. 

Jesper fremlagde følgende tidsplan for en proces om hvem, der bliver 

informeret/inddraget hvornår ifm. dannelsen af de nye klasser. 

 

 

Teamet skal sammen med Jesper finde frem til, hvordan fordelingen skal 

ske. 

SB kom med opmærksomhedspunkter omkring kriterier for fordelingen. 

Kriterierne skal være meget tydelige for børn og forældre.  

SB tilbyder at sende repræsentant til at deltage i mødet med forældrene.  

SB godkender til sammenlægningen og procesplanen, og bakker op om ikke 

at kommunikerer beslutningen, før der meldes samlet ud til de berørte 

elever og forældre. 

18.50 – 

19. 40 



Elevtal 

Fra næste år vil der være 4 klasser pr årgang. 

Sygefravær for personale 

Der har været lidt mere langtidsfravær i år ift. sidste år. 

Skolen har fast proces omkring opfølgning på fraværet. 

Derudover har skolen indgået samarbejde med Arbejdsmiljø København for 

at forbygge arbejdsmiljørelateret fravær. 

Økonomi 

Jesper fremlagde konklusionen på 1.prognose vedr. økonomiopfølgning.  

Det samlede resultat viser et forventet underskud.  

9. Meddelelser fra 

a/ Formandskabet 

b/ Personalet  

c/Forældre 

d/Ledelsen 

a. Infobrev til kontaktforældre: Julie og Natashia udarbejder et 

infobrev 

  

a. Der skal holdes møde for forældrene til de kommende 0. klasser. 

Hvad skal der planlægges? Hvem vil stå for det? 

Jesper planlægger og indkalder SB 

 

b. Sorg og krise plan – orientering 

På baggrund af forældrehenvendelse har der været møde omkring 

sorg og kriseplan.  

Gerbrandskolens plan skal opdateres på denne baggrund. 

 

a. Trafik 

Der er høring omkring indkørsel forbudt fra Amagerbrogade samt 

højresving forbudt for enden af Jans vej. 

 

a. Skolehal 

Planlægning omkring ny skolehal er bevilliget. 

 

b.  

 

19.40-

19.55 

9. Eventuelt 

 

 19.55-

20.00 

Næste gang Baderegler (opfølgning)  

Punkter til senere SB-

møder 

 

”Hvem er på valg” tages op efter sommerferien 
 



Toiletudfordringen tages op på næste møde  

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 


